
Cultivatie in Dafa is ernstig

Cultiveer zoals je in het begin deed en je zult zeker slagen. Dit is een waar gezegde in de 
cultivatie gemeenschap. Sinds zijn openbaring aan het publiek, heeft Dafa vele belangrijke 
hemelse geheimen onthuld, wat een ongekende schok teweeg heeft gebracht onder de 
mensen over de hele wereld, in de cultivatie gemeenschap en zelfs in het rijk der goden. 
Mensen met of zonder een voorbestemde relatie zijn één voor één gekomen om Dafa te 
verkrijgen en cultivatie te beoefenen. Toen sommige mensen voor het eerst begonnen met 
cultivatie beoefening, was hun hart zeer standvastig. Er zijn er echter die, in de loop van hun 
cultivatie beoefening, nog steeds moeite hebben met het loslaten van de verschillende 
soorten gehechtheden die ze over een lange periode gevormd hebben, en naarmate de tijd 
verstrijkt, zijn sommigen beginnen te verslappen. Daarnaast krijgen ze het druk met hun 
werk en zijn ze niet goed omgegaan met hun thuissituatie, waardoor ze nog minder tijd 
hebben om de Fa te studeren en de oefeningen te doen. En hoewel ze af en toe deelnemen 
aan enkele groepsactiviteiten, zijn ze niet in staat om ijverig te zijn. Na verloop van tijd lijken 
ze helemaal niet meer op een beoefenaar en beginnen ze zelfs dingen te doen die 
beoefenaars niet zouden moeten doen. Als het zo doorgaat, zal het erg gevaarlijk zijn!

Voor alle personen die toetraden tot de rangen van Dafa discipelen in de Fa-rectificatie 
periode geldt, dat hun heldere kant een gelofte aflegde aan de goden, waarin ze beloofden 
met hun leven om de historische missie te vervullen die een Dafa discipel zou moeten 
ondernemen, dus vanaf dat moment werd hun leven niet langer geleid door de Drie Rijken. 
Vandaar dat Meester de namen van Dafa discipelen volledig verwijderde uit de Drie Rijken, 
uit de menselijke wereld en uit de onderwereld, inclusief de hel. Vanaf dat moment werd het 
leven van Dafa discipelen alleen geleid door Dafa, en ze zouden niet langer reïncarnatie 
ondergaan, en zelfs als ze zonden hadden begaan, zouden ze nog steeds niet worden 
geleid door de hel. Zij die goed cultiveren zullen spirituele perfectie bereiken en terugkeren 
naar hun posities in de nieuwe kosmos om hun eigen hemelse koninkrijken te leiden. Zij die 
falen in cultivatie, hun geloften breken of zonden begaan tegen Dafa moeten de belofte die 
ze gedaan hebben met hun leven nakomen! Het is alleen dat Meester barmhartig is en hen 
al die tijd kansen heeft gegeven. Toch weten ze niet dankbaar te zijn en blijven ze zich 
vastklampen aan hun gehechtheden zonder los te laten.

Hoewel de vorm van de cultivatie-beoefening van Dafa-discipelen een losse structuur heeft, 
is de standaard voor beoefenaars strikt en is hun historische missie ernstig en van groot 
belang. Dit is omdat na spirituele perfectie, Dafa-discipelen bijzondere wezens zullen 
worden en in de ogen van alle goden in de kosmos zullen ze opmerkelijke grote verlichte 
wezens zijn, die tijdens de Fa-rectificatie periode zijn gevormd. Waarom zijn de oude 
krachten zo wreed tegen Dafa discipelen? Aan de ene kant komt het voort uit jaloezie. Aan 
de andere kant kijken ze neer op bepaalde Dafa discipelen wiens menselijke gehechtheden 
te talrijk en te sterk zijn, die dingen niet volgens de Fa aanpakken wanneer ze bepaalde 
situaties tegenkomen, en die de zaken bekijken vanuit het perspectief van hun menselijke 
gehechtheden. Zij die het niet goed doen zullen dus grote beproevingen krijgen, en als het 
zo voor een lange tijd doorgaat, zal het erg gevaarlijk zijn!

De Fa-rectificatie is al bijna ten einde. De oude krachten willen een aantal van hen 
elimineren die niet in staat zijn geweest om werkelijk te cultiveren of die gedurende een 
lange periode hun eed hebben verbroken en niet in staat zijn om hun historische missie te 
vervullen. Om deze reden gebruiken ze demonen die ze vasthechten aan de lichamen van 
enkele van de slechtste mensen die zich onder beoefenaars hebben gemengd en maken ze 
gebruik van de menselijke noties, gehechtheden, wrok en andere slechte gedachten van 
deze mensen om de beoefenaars die niet in de Fa zijn en die niet echt cultiveren, op te 
stoken. Aan de oppervlakte lijkt het alsof het doel is om de omgeving van Dafa-discipelen te 
verstoren, maar in werkelijkheid gebruiken de oude krachten hen om een groep Dafa-



discipelen uit te zuiveren, om diegenen onder de discipelen te ontmaskeren die maar wat 
aanrommelen, die zich in hun cultivatie niet kunnen bevrijden van hun gehechtheden, die al 
lange tijd afgedwaald zijn van de Fa en die niet meer in staat zijn om cultivatie te beoefenen. 
Op dit cruciale ogenblik, zijn degenen die meelopen precies degenen die eruit gepikt zullen 
worden, en het doel is om hen te elimineren. Dit is de echte reden waarom de oude krachten 
gebruikmaken van de mensen die op dit moment problemen veroorzaken.

Degenen die problemen veroorzaken worden beheerst door demonen, maar ze weten het 
zelf niet, dus uiteraard zullen ze het niet toegeven. Het probleem is dat er werkelijk mensen 
zijn die gehecht en ontevreden zijn, die deze individuen een publiek geven, hen vleien en 
accepteren, naar hen luisteren en aandacht aan hen schenken, terwijl ze de ernst van Dafa 
en cultivatie totaal negeren. Dafa is de Fa van de hemel en niemand kan het ontregelen! 
Wat ontregeld is, is het menselijk hart! Degenen die zich zo hebben gedragen zijn precies 
degenen die de oude krachten willen elimineren. Degenen die lange tijd niet in 
overeenstemming met de Fa zijn geweest zouden extra moeten opletten. Degenen die 
gehechtheden met zich meedragen en wrok koesteren, of zelfs degenen die uit Dafa-
projecten werden gezet vanwege hun fouten en nog altijd haatdragend zijn, zijn het meest 
geneigd om erin mee te gaan. Wanneer deze mensen samenkomen om hun wrok te uiten, 
zijn hun gehechtheden duidelijk zichtbaar. We hebben gezien dat dit soort mensen nooit 
even stilstaat om erover na te denken vanuit de Fa: Is het juist om ontevreden te zijn in je 
hart? Is dit hoe een beoefenaar zou moeten zijn? Is het in overeenstemming met de Fa? Als 
je niet goed cultiveert, is dat je eigen zaak, maar als je de Fa ernstig ondermijnt en als het 
een impact heeft op het redden van mensen, dan wordt het een zeer ernstige zaak. Hoe zou 
het kunnen worden toegestaan dat de enorme "Fa-Rectificatie" die door de Schepper en de 
goden gedurende honderden miljoenen jaren geregeld werd voor de redding van alle 
bewuste wezens, verstoord zou worden door de mensen van deze wereld! Dit is de ergste 
misdaad die geen enkel wezen in welk rijk dan ook ooit zou mogen begaan!

Weer anderen zeggen: "Ik ben al lang gestopt met cultiveren" en ze denken dat ze nu 
buitenstaanders zijn, en dat ze dus vrij zijn om dingen te zeggen of te doen die Dafa 
schaden. Hierbij zeg ik tegen deze mensen: Toen je voor het eerst Dafa binnentrad, had je 
al een gelofte afgelegd met je leven. Het maakt niet uit hoe oud of hoe jong je was, of 
hoeveel tijd er is verstreken, het afleggen van een gelofte is een ernstige zaak. Met andere 
woorden, degenen die zeggen dat ze gestopt zijn met cultiveren en degenen die Dafa 
verlaten hebben, of het nu in de begindagen was of recentelijk, moeten nog steeds hun 
gelofte vervullen, of je nu cultiveert of niet. Toen je aanvankelijk een Dafa discipel wilde 
worden tijdens de Fa-rectificatie van de kosmische Grote Wet, was dat zeer, zeer ernstig. Dit 
is een zeer belangrijke keuze voor een wezen. Bovendien is het een gelofte die ondertekend 
werd met je leven! Dus je denkt dat je gewoon kunt cultiveren als je dat wilt en ermee kunt 
stoppen als je het niet meer wilt? Hoe kunnen mensen worden toegestaan om deze zeer 
belangrijke kosmische verantwoordelijkheid, de goden en de Schepper belachelijk te maken! 
Als een gelofte eenmaal is ondertekend, moet hij worden vervuld!

Wat deze mensen betreft, uit barmhartigheid legt Meester de Fa nogmaals, en voor de 
laatste keer, aan jullie uit. Denk goed na welke koers je wilt volgen! De oude krachten 
hebben zo'n groot land gebruikt dat gecontroleerd wordt door de kwaadaardige Chinese 
Communistische Partij in een totale onderdrukking. En nog steeds is de ernst van cultivatie 
je niet duidelijk? Voor mensen om goden te worden - dat is ongekend in de geschiedenis, 
dus hoe zou het niet ernstig kunnen zijn? Zijn al de verschillende pijnlijke lessen van Dafa 
discipelen wanneer ze het niet goed deden in cultivatie nog steeds niet genoeg om je 
wakker te schudden?
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